
Referat fra Bestyrelsesmøde, den 3. januar 2025. 

 Til stede: Annalisa, Edith, Anne D, Susanne, Torben Jan og Eigil som observatør 

 

1. Siden sidst  

a) Afholdelse af koncert, den 22.11.2024 i Skovlunde Kirke 

b) Åben juleprøve, den 28.11.2024. Der var 6 gæster: 1 alt, 1 tenor, 1 bas og 3 sopraner. 2 
af sopranerne har meldt tilbage, at de lader det blive ved det. 

c) Juleafslutning hos Lis. 

d) Positivt svar fra Nivågård (Anna Enoch) den 15.11.2024 vedr. koncert den 9. maj 2025. 

e) Positivt svar fra Ballerup Kommune, 28.11.2024 vedr. underskudsgaranti på 15.000 kr. 

f) Positivt svar fra Nordea Fonden, 13.12,2924. vedr. 10.000 kr  i støtte til honorar og løn.  

g) Lene har meldt sig ud af koret. Årsag: Manglende overskud og tid til at satse så meget 
på koret, som hun føler er nødvendigt for at følge med 

h) Der er lavet en aftale med Dorte Sehested, som kommer på besøg den 20. marts. Hun 
vil arbejde med støtte, klang og renhed. Dorte deltager i korprøven og griber ind med 
gode råd. 
 

2. Korkalenderen for 2025 

a) Vinterferie i uge 7. Dvs. ikke prøve 13.2.25 

b) Korlørdag i efteråret den 27.9.25 fra 10.00 til 14.30.  Det undersøges om korlørdagen 
kan afholdes i Strandmarkskirken med det formål at lære lokalet at kende. Ellers i 
Resonansen. Annalisa undersøger om denne er ledig. Det skal undersøges om det er 
muligt at flytte torsdagsprøven den 11. eller 18. sept. til Strandmarkskirken, hvis 
muligheden for lørdagsprøve der ikke er muligt. 

c) Reelle antal korprøver i foråret med vinterferie (17½ + 1 korlørdag) og efteråret (Reelt 11 
idet koncerten i Strandmarkskirken er en torsdag + 1 korlørdag) 

d) Strandmarkskirken –koncertdato.  

. Vi stiler mod koncert den 2.10.25.  

e) Eventuelle datoer for 2025  

. Korlørdag 3.5.25 10 til 14.30 

. Koncert Nivågård 9.5.25 kl. 17. 

. Koncert i Vestkirken den 25.5.25. Kl. 15. Det blev foreslået at invitere 
kulturudvalget og borgmesteren. Efter koncerten vil vi gå ud at spise i stedet for 
sommerafslutning. 



 

  

3. Møder med Ballerup Kommune.  

a) Onsdag, den15. januar kl. 17.05: Foreningsmøde Annalisa deltager 

b) Tirsdag, den 21. januar kl. 18-21: Nytårssammenkomst i Atriet Annalisa og Eigil 
deltager 

c) Fredag, den 24. januar, kl. 17.30 – 23.00. Nytårsfest i Baltoppen LIVE Vi beslutter ikke af 
deltage 

d) Tirsdag, den 4. februar, kl. 1700 – 20.00 vedr. foreningslivet i Ballerup i fremtiden. 
Annalisa deltager 
 

4. I forlængelse af vores interne evaluering efter koncerten i Skovlunde:  

Der nedsættes en arbejdsgruppe med Susanne og Eigil til beskrivelse af procedurer vedr. 
koncerter. Deadline ultimo feb. 

 

 

5. Almindelig opdatering: Nedsættelse af udvalg til justering/redigering af bestyrelsens 
forretningsorden. Deadline 20.02.  Evt. også Notat vedr. Arbejdsfordeling. 

Annalisa og Jan kigger på dette med svar ultimo feb. 
 

6. Økonomi  

a) Regnskab for 2024 gennemgås og godkendes. 

b) Budget for 2025 gennemgås og godkendes 

c) Budget for koncerten i Vestkirken.  

. Med tilskud fra Nordeafonden og underskudsgaranti fra Ballerup Kommune 
forventes et underskud på 2338,35 kr. Dækkes af koret. 
 

7. Vestkirken  

a) Aftaler med Niels Danielsen: Generalprøve den 22. maj kl. 19.30, Koncert den 25. maj 
kl. 15. Forprøve kl 13. Nachspiel efter koncerten. 

b) Det endelige program. Vi mangler forslag fra solisterne. Rykkes. Herefter færdiggørelse 
af program. 

c) Plakat og programfolder – deadline for råmateriale til Niels Vi vil undersøge hvor meget 
af dette Vestkirken kan og vil stå for.  (Susanne) 



d) Annoncering i øvrigt. Annalisa Kontakter Ballerupbladet. Torben tager sig af Kik og Lyt 
samt KultuNaut 
 

8. Nivågård. Det praktiske 

a) Hvornår vil de have et program?  Programmet gøres færdigt ved næste 
programudvalgsmøde.   Hvilket rum.? Hvad med flygel?  (Torben). 
 

9. Repertoire/program for 2026. 

a) Musik og Vand/Vand som tema i musikken? PKU fortsætter med at arbejde med dette 

b) Skal vi fortsætte med tema-koncerter? Drøftes uden endelig beslutning 

c) Samarbejde med andre kor om større værker? Sættes på pause indtil videre. 
 

10. Nye medlemmer i koret og deres integration i koret.  Skal vi ændre vores velkomstfolder? Hvad 
med kulturen i koret?  

a) Velkomstfolderen antyder ”ambitioner”. Dette kan skræmme nogen. Flere vendinger 
kan nok modificeres.  Vi er måske tilbøjelige til at holde fast i at alt i koret skal være 
som før, og have svært ved at være lydhøre overfor nye tanker og ideer. Forslag om 
revision, som forslag til generalforsamlingen.  
 
 

11.  November 2025. Hvilke visioner kunne vi have?  

a) Udsat til senere møde 

 

 

 

Jan Pelle 

 

 

 

 

 
 

 


